

# la Marie Louise

Un authentique concept d'accueil chez l'habitant

Renseignements & Réservation  
04 42 66 02 90 - 06 69 72 18 81  
<http://lamarielouise.blogspot.com>



*A warm welcome awaits you in this guest house, nestled in the heart of the village and overlooking Picasso's castle and the Sainte Victoire.*

*Enjoy the dreamlike landscapes, in the heart of Cézanne country, with its soft and enchanting light, as well as a truly caring environment.*

*You can have breakfast on the terrace, bathe in the pool or choose from a number of recommended excursions...*

*An ideal break where you can exchange on fine arts, music and sport ...*

*And most of all, get back to essentials.*

*Ben, Louise and Anna (6 years old) will offer you a lot more than mere accommodation.*

Un véritable accueil dans une maison de village face au château de Picasso et à la Sainte Victoire.

En plus d'un cadre de rêve, au coeur des paysages de Cézanne, baigné d'une lumière douce et enchanteresse, vous serez accueillis avec une réelle attention.

Evidemment, vous pourrez prendre votre petit déjeuner sur la terrasse, profiter de la piscine ou être conseillés sur les ballades...

Et si cette pause est un réel échange avec l'art plastique, la musique, le sport... Elle est surtout, la rencontre avec l'essentiel.

Ben, Louise et Anna (6 ans) ont beaucoup plus à offrir qu'un simple hébergement.